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BR-01.0012.1.10.35.2016 
 

Protokół nr 35/2016 

z posiedzenia Komisji Praworządności Rady Miasta Krakowa 

w dniu 7 grudnia 2016 roku 

w Sali Kupieckiej Urzędu Miasta Krakowa, Plac Wszystkich Świętych 3-4. 
 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  
Przewodnicząca Agata Tatara o godzinie 8.45 otworzyła posiedzenie i powitała radnych  

oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum uprawniające 

komisję do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Ad. 2. Uzgodnienie porządku obrad. 

Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uzgodnienie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Budżetu Miasta Krakowa na rok 2017, 

według druku nr 1368. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXX/1013/13 Rady 

Miasta Krakowa z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Krakowa (z późn. zm.), według druku nr 1369. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami Gminy Miejskiej Kraków, Radami i Zarządami Dzielnic Krakowa 

oraz organizacjami pozarządowymi (NGO) dotyczących ustalenia dla terenu Gminy 

Miejskiej Kraków liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% 

alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży 

jak i w miejscu sprzedaży, według druku nr 1306. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i przyjęli porządek przez aklamację. 

 

Ad. 3-4.   

Informacje w temacie przedstawił Lesław Fijał – Skarbnik Miasta Krakowa, który przedstawił 

zestawienie Budżetu Miasta Krakowa na 2017 rok w porównaniu do innych miast Unii 

Metropolitarnej. Przekazane informację zostały uzupełnione przez Alinę Kwaśniak - Dyrektor 

Biura Skarbnika oraz Małgorzatę Okarmus – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta. 

Radny Krzysztof Durek w dyskusji zwrócił się z pytaniem do Dyrektora WBiZK,  

czy zabezpieczone w Budżecie środki są wystarczające na realizacje planów. 

Bogdan Klimek - Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

poinformował, że środki w Budżecie zostały zabezpieczone zgodnie z planem. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

pozytywną opinię dla projektu uchwały w sprawie Budżetu Miasta Krakowa na rok 2017, według druku 

nr 1368.  

Wyniki głosowania za pozytywną opinią: 0 za, 0 przeciw, 2 głosy wstrzymujące,  

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Komisja wstrzymała się z wydaniem opinii do projektu. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywną opinię dla projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr LXX/1013/13 Rady Miasta Krakowa z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Krakowa (z późn. zm.), według druku nr 1369.  

Wyniki głosowania za pozytywną opinią: 0 za, 0 przeciw, 2 głosy wstrzymujące,  

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Komisja wstrzymała się z wydaniem opinii do projektu. 
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Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji  

z mieszkańcami Gminy Miejskiej Kraków, Radami i Zarządami Dzielnic Krakowa oraz 

organizacjami pozarządowymi (NGO) dotyczących ustalenia dla terenu Gminy 

Miejskiej Kraków liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% 

alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i 

w miejscu sprzedaży, według druku nr 1306.  

Projekt zreferował Wojciech Krzysztonek – Radny Miasta Krakowa. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Durek, Edward Porębski, Bodgan Klimek, Lesław Fijał 

oraz Przewodnicząca Agata Tatara. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywną opinię dla projektu uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Miejskiej Kraków, Radami i Zarządami 

Dzielnic Krakowa oraz organizacjami pozarządowymi (NGO) dotyczących ustalenia  

dla terenu Gminy Miejskiej Kraków liczby punktów sprzedaży napojów zawierających 

powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży, według druku nr 1306 

Wyniki głosowania za pozytywną opinią: 0 za, 0 przeciw, 3 głosy wstrzymujące. 

Komisja wstrzymała się z wydaniem opinii do projektu. 

 

Ad. 6. Sprawy bieżące.  

W sprawach bieżących Przewodnicząca poinformowała że harmonogram posiedzeń komisji 

na 2017 rok zostanie ustalony na kolejnym posiedzeniu. 

Radny Krzysztof Durek zaproponował, aby na kolejne posiedzenie został zaproszony 

odchodzący ze stanowiska Komendanta Miejskiego Policji, Pan Janusz Barcik, tak aby 

Komisja mogła mu podziękować za owocną współpracę. 

Nie zgłoszono innych spraw bieżących. 

Ad. 7. Oświadczenia i komunikaty. 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
 

 

Ad. 8. Zamknięcie posiedzenia  

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca o godzinie 9.06 zamknęła 

posiedzenie. 
 

                     Przewodnicząca Komisji                                                   

             

 

 

                   Agata Tatara  
Protokołował: 

Sławomir Golański 


